
За Републику Србију веома важно наставити са редовним и транспарентним разматрањем свих проблема који постоје на Косову и Метохији 
петак, 27. октобар 2017.

Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић примио је
данас специјалног представника генералног секретара УН-a и шефа УНМИК-a Захира
Танина, у склопу његове редовне посете Београду пред предстојећу седницу Савета
безбедности УН-a о раду УНМИК-a.  

У разговору су изнете оцене о актуелној политичкој и безбедносној ситуацији на Косову и
Метохији, перспективи дијалога Београда и Приштине и деловању УНМИК-a. Наглашен је
значај даљег несмањеног ангажовања ове мисије у областима кључним за опстанак,
нормалан и достојанствен живот Срба и припадника других неалбанских заједница на
Косову и Метохији.

У контексту покушаја измене формата седница Савета безбедности о раду УНМИК-a,
министар Дачић је подвукао да је за Републику Србију и за стабилност у региону веома
важно наставити, као и до сада, са редовним и транспарентним разматрањем свих
проблема који постоје на Косову и Метохији док је на снази резолуција 1244 (1999).

Министар Дачић је изразио посебну захвалност на уложеним напорима у имплементацији
мандата УНМИК, уз очекивање да ће Мисија и у наредном периоду наставити са његовим
спровођењем у складу са резолуцијом СБ УН 1244 (1999).
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